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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi Bizottság 2022. december 13-ai, munkaterv szerinti, nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye:   Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány (Szent 

Borbála tér 1.) I. emelet 112. terem 

 

Jelen vannak: Kontschán Flórián Jenő elnök, Elekes László, Hermann Istvánné, és Papp 

Péter Attila bizottsági tagok   

 

Távol van: Ángyán István, Feczkó Rita és Molnár István bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 1 perckor 

megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt.  

Ismertette a megküldött meghívó szerinti napirendi pontokat.   

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak a napirendi pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta 

és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

138/2022. (XII. 13.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2022. december 13-ai, 

munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2022. december 15-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

Zárt ülés: 

2. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök meghívott vendégeikre való tekintettel javasolta, elsőként „Az OSE Lions 

Sport Nonprofit Kft. 2023. évi támogatási kérelme” című előterjesztést tárgyalják. Ezt követően a 

képviselő-testületi meghívó-tervezetben szereplő sorrendben tárgyalják a bizottságot érintő többi 

előterjesztést. 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2022. december 15-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

 

Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2023. évi támogatási kérelme 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Beck Ferenc az OSE elnöke elmondta, nem számoltak még el a korábbi évvel. Magasan felülmúlták a 
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költségek a korábbi éveket, a rezsi növekedése okozta a legnagyobb hátrányt. Hozzátette, a tavalyi szezon 

volt az eddigi legsikeresebb évük, 7. helyezett volt a felnőtt bajnokságban az OSE Lions, az utánpótlás 

csapatok is sok sikert értek el. A társasági adó támogatás lezajlik február végén, májusban lehet igényelni 

a feltöltéseket. Szerették volna a régi sportcsarnok parkettáját is felújítani, de kicsúsztak a TAO 

támogatásból. Kaptak a teljes pályázati összegből 25%-ot, amiből jelen pillanatban gazdálkodtak, fizetési 

átütemezésekkel. Edzőket kellett elbocsátani, 16 fok van a küzdőtéren, 12 fok a konditeremben. Rengeteg 

takarékossági intézkedést tettek. Jelen pillanatban ott tartanak, ha nem érkezik segítség, akkor baj van. 

Tudják, hogy az önkormányzat is nehéz helyzetben van. A társasági adót április végén tudják feltölteni. 

Köszönetet mondott az önkormányzatnak a tavalyi évi támogatásért. 

 

Matajsz Gábor az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. ügyvezetője hozzátette, eltérő gazdálkodási évekről 

beszélnek. Májusban kell megtenni, hogy nevezik a csapatot. A beszállítókkal egyeztettek, fizetési 

átütemezéseket hajtottak végre. A csapatot, ha a versenyeztetésből ki kell jelenteni, az kiszámíthatatlan 

következményekkel járhat. Nyilván azt megértették, hogy költségvetés hiány van az önkormányzatnál, 

kompromisszumkeresés a céljuk, meg kell beszélni, hogy az önkormányzat mennyire tudja vállalni, kell 

egy állásfoglalás, de azt is el tudják fogadni, ha nemet mondanak, csak akkor nem tudják folytatni a 

bajnokságot.  

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, megérti a sportág jelenlegi helyzetét, az önkormányzat is nehéz 

helyzetben van. Ahhoz, hogy elfogadott költségvetés nélkül bármilyen ígéretet tegyen bárki is, nagy 

bátorság kell. A következő időszakban szorosabb együttműködés kell. Az egyesület az önkormányzat 

nélkül nem tudja a pénzügyi részét megoldani a helyzetnek. A testület fog dönteni, hogy milyen 

végeredménye lesz ennek a kérelemnek. Jelezte, lesz egy módosító javaslata.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző kérdése az volt, a villamos energia árakkal kapcsolatban a sportcsarnokra 

vonatkozóan adott-e ajánlatot az MVM, és ha igen, milyen összegben. 

 

Beck Ferenc az OSE elnöke elmondta, kedvező szerződésük van, 2024. december 31-ig 93 Ft + Áfa az 

áram tarifa. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, elhangzott, hogy ez az egyesületi versenyeztetés önkormányzati 

segítség nélkül nem megy. 2011-ben, amikor elindult a sportág versenyeztetése, akkor egyértelmű volt a 

testületnek, hogy csak az önkormányzattal együtt működik, azóta eljutottak az NB I/A csoportba. 400 E Ft-

tal kezdték, akkor már Oroszlány vezető sportágává választották a kosárlabdát. Erre alapozták a TAO 

igénylést a sportcsarnok megépítésénél. Soha el nem hangzott, hogy az egyesület tud az önkormányzat 

nélkül létezni. 2011-ben köttetett megállapodás, hogy évente hogyan támogatja az egyesületet az 

önkormányzat. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, nagy terhet raktak az önkormányzatra, most, mikor arra 

kényszerülnek, hogy új adókat vezessenek be. A többi csapatsport is fűtetlen teremben edz, 50 M Ft nagy 

pénz a jelenlegi helyzetben. Kérdése az volt, hogy ezt a Kft. vagy az OSE kapja, nem látja tisztán.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, a Kft. kapja. 

 

Elekes László bizottsági tag elmondta, bizottsági tagként mindig támogatta az OSE korábbi évekbeli 

kérelmét, most is tudja támogatni, csak a mértékét nem, és hogy egy összegben. Nem is látják pontosan az 

OSE elszámolását, és a városnak sincs még költségvetése. Javasolta, első lépésben csak a felét adják, utána 

vissza kéne térni egy második fordulóra. 

 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, a város elkötelezett a kosárlabda mellett, de ilyen anyagi 

helyzetben az önkormányzat nem volt. A közvilágítás felét le kell, hogy kapcsolják, az intézmények fűtését 

megszüntették. Priorizálni kell, mert ha valamikor ekkora összeg fog rendelkezésre állni, az első a 

közvilágítás visszaállítása, utána a fűtés visszakapcsolása lesz, és csak utána lehetne az OSE támogatása. 

Jelenleg nem látja biztosítottnak az 50 M Ft-ot, ezt a kérelmet nem tudja támogatni. Le kell ülni és 

átbeszélni. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a város pénzügyi helyezte jelenleg csak nagyjából ismert, nem 
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ismerik a várható bevételeket és költségeket sem. A kormány most készül a jövő évi költségvetés 

módosítására. Nem is akarta tárgyalni ezt az előterjesztést, mert nem érezte időszerűnek, hogy 

felelősségteljesen meg tudják tenni a döntést. A határozati javaslatot ebben a formájában nem tudja 

támogatni, mert nem látja a forrást, amiből ez biztosítható. Azt is megérti, hogy az egyesületnek működnie 

kell, fontos hogy ezt a szezont be tudja fejezni. Javaslata az volt, azért hogy az egyesület működése 

megmaradjon, ne egy ilyen típusú szerződést kössenek. Kössenek egy olyan pénzügyi megállapodást, ami 

egy visszatérítendő támogatás legyen, ennek az összegében meg lehet egyezni. Amikor tiszta a város 

pénzügyi helyzete, és belefér egy ilyen támogatás, akkor kerüljön a szerződés megkötésre. Ez biztosítja azt 

a lehetőséget, hogy a későbbiek során ugyanilyen tartalmú támogatási megállapodás meg tudjon születni, 

ez egy áthidaló megoldás lehet. Folyamatában kell az önkormányzatnak és az egyesületnek együttműködni. 

Átolvasva a kérelmet, látott egy egyenetlenséget, arról szól az OSE kérelme, hogy az MVM a szponzori 

megállapodás alapján, de kihangsúlyozva, az egész sportágra adja a támogatást, az önkormányzati 

szerződésben ki van részletezve, a profi sportot támogatja. Ebben szeretné kicsit közelebb hozni a két 

támogatást, mind a két fő támogató részéről egy irányba mutasson. 

 

Beck Ferenc az OSE elnöke jelezte, az áthidaló megoldás nem biztos, hogy nekik segítség lenne. Az, hogy 

harmonizálnák a két szerződést, az nehéz lenne, nem csak a két szponzor, hanem a belső szabályzat is 

megszabja, mit hogyan lehet. Az OSE-tól bevétele is származik a városnak, ha megszűnnek, ez eltűnik. 

Tovább kell folytatni az együttműködést, ez a jövő. 

 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, az együttműködésnek ez a formája, hogy 11 óra 38 perckor kapnak 

egy levelet, hogy 16 órakor a frakción tárgyalják, ilyen horderejű ügyben nem így kéne működniük. Biztos 

volt megelőző egyeztetés, de a testületnek kell dönteni. Annyi előkészítést megért volna, hogy korábban 

kezdjék el az egyeztetést. Nem tartotta jónak az elnök úr által javasolt formát, az a véleménye, hogy tovább 

kell tárgyalni, hogy hogy tudnák támogatni. Az önkormányzat is rendkívüli helyzetben van, olyan döntés 

kell, ami mindenkinek megfelel. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, 3 milliárd Ft önkormányzati pénzt öltek bele ebbe a sportágba, 

azt is érti, hogy a szerződést hogy kéne átalakítani, megtehetik, de ha a testület egyszer úgy gondolta, hogy 

profin fogják versenyeztetni ezt a sportágat, felvállalja a város, 300 gyerek tud sportolni. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, igaz, hogy 300 gyerek sportol, viszont a támogatást a 

Nonprofit Kft. kéri, ha ezt a kettőt szét kell választani, akkor válasszák szét.  

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, biztonságban látja az önkormányzat pénzét, amíg 300 

gyereknek van hol labdázni, OSE felszerelésben.  

 

Bársony Éva osztályvezető összefoglalva az eddig elhangzottakat elmondta, a határozati javaslat úgy 

szóljon, hogy tudomásul veszik az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 50 M Ft értékű támogatási kérését, a 

támogatás visszatérítendő legyen, amit a Kft. 2023. április 30-ig visszafizet. 

 

Beck Ferenc az OSE elnöke elmondtak, a TAO addigra realizálható. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző hozzátette, legyen benne a határnap a megállapodásban. 

 

Beck Ferenc az OSE elnöke elmondta, a május lenne inkább a kedvezőbb nekik. 

 

Bársony Éva osztályvezető javasolta, akkor május 31. legyen a visszafizetés dátuma. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérdése az volt, ütemezett támogatás elfogadható lenne-e számukra.  

 

Beck Ferenc az OSE elnöke elmondta, erre nem tud válaszolni. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök javasolta, az 1. pont maradhat, hogy egyetértenek a kérelemmel. A 2. pont 

szerint az önkormányzat visszatérítendő támogatás formájában biztosítja az összeget az OSE Lions Sport 

Nonprofit Kft.-nek a megállapodásban rögzített összeg és határidő figyelembevételével, a Kft. a teljes 

összeg visszafizetéséről 2023. május 31-ig gondoskodik. 
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Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, a 3. pont legyen, hogy lehetőség szerint megtervezi a jövő évi 

költségvetésben. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a 4. pont a támogatási szerződés aláírásra való felhatalmazás. 

Bársony Éva osztályvezető asszony elkészíti a határozati javaslatot, és holnap elküldi mindenkinek. Kérte, 

az előbb elmondottak figyelembe vételével, aki a módosító javaslat 4 pontjával egyetért, kézfelemeléssel 

jelezze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal 

és 1 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

139/2022. (XII. 13.) határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága támogatja „Az OSE Lions 

Sport Nonprofit Kft. 2023. évi támogatási kérelme” című előterjesztés módosított határozatát: 
1. Egyetért az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2023. évi 50.000 E Ft összegű támogatási kérelmével.  

2. A támogatást kamatmentes, visszatérítendő támogatásként biztosítja az NB I/A felnőtt kosárlabda 

csapat működésének folyamatos pénzügyi biztonsága érdekében. A folyósítást két részletben,  

- 2023. január 31-ig 25.000 E Ft-ot,  

- 2023. február 28-ig 25.000 E Ft-ot - biztosítja. 

A támogatás teljes összegének visszafizetéséről az OSE Lions Nonprofit Kft. 2023. május 31-ig 

köteles gondoskodni.  

3. Felkéri a polgármestert, hogy a OSE Lions Sport Nonprofit Kft támogatása Oroszlány Város 

Önkormányzata 2023. évi költségvetésében lehetőség szerint kerüljön megtervezésre.  

4. Felhatalmazza Lazók Zoltán polgármestert a határozat 2. pontja szerinti feltételekkel készült 

visszatérítendő támogatási szerződés aláírására. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Beck Ferenc az OSE elnöke és Matajsz Gábor az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. ügyvezetője 17 óra 3 

perckor elhagyta az ülést. 

 

 

SZÜNET 

17:03-17:17 

 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

140/2022. (XII. 13.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, 

jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

13/2019. (X.25.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

141/2022. (XII. 13.) határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 13/2019. (X.25.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló 13/2019. (X.25.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

142/2022. (XII. 13.) határozata 

a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Oroszlány város helyi autóbuszos közösségi közlekedésének 2022. évi várható eredményével és 2023. évi 

támogatásával kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  
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Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

143/2022. (XII. 13.) határozata 

az „Oroszlány város helyi autóbuszos közösségi közlekedésének 2022. évi várható 

eredményével és 2023. évi támogatásával kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány város helyi autóbuszos közösségi közlekedésének 2022. évi várható 

eredményével és 2023. évi támogatásával kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Dad Község Önkormányzata részére szociális alapszolgáltatásként biztosított házi segítségnyújtással 

kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

144/2022. (XII. 13.) határozata 

a „Dad Község Önkormányzata részére szociális alapszolgáltatásként biztosított házi 

segítségnyújtással kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Dad Község Önkormányzata részére szociális alapszolgáltatásként biztosított házi 

segítségnyújtással kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Oroszlány város 2023. évi egészségügyi programja 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Hermann Istvánné bizottsági tag elmondta, a Humán Bizottsági ülésen az Epipennel kapcsolatban két 

dózisról beszéltek telephelyenként. 

 

Szabó Mihály alpolgármester hozzátette, lehet, hogy 1-2 hónap kell, mire be lehet szerezni a gyógyszert. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, 90 E Ft nem jelentős összeg. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag módosító javaslata az volt, hogy a három általános iskolát 1-1 Epipennel 

lássák el, ezzel az emelt összeggel tervezzék a jövő évi költségvetésbe. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök kérte, aki a módosító javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
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További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

145/2022. (XII. 13.) határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága támogatja az „Oroszlány 

város 2023. évi egészségügyi programja” című előterjesztést azzal a módosítással, hogy a három általános 

iskolát 1-1 Epipennel lássák el, és ezzel az emelt összeggel tervezzék a jövő évi költségvetésbe. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Döntés a 2023. évi központi orvosi ügyeleti szolgáltatásról 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök jelezte, helyben kiosztásra került egy kiegészítés, ami a költségekre 

vonatkozik, ma délután tárgyaltak a vállalkozás képviselőjével.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, abban maradtak az egyeztetésen, hogy az önkormányzat és a 

Szakorvosi és Ápolási Intézet közötti bérleti szerződésre hivatkozással, a központi ügyeleti szolgálatnak 

helyet biztosító épületrész bérlete és rezsiköltsége miatt a vállalkozó 100 E Ft összeget ehhez a bérleti 

szerződéshez az önkormányzatnak megfizet. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, ez a bérleti díj meddig érvényes. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, december 31-ig 250 E Ft havonta, ami a rezsiköltségeket is 

tartalmazza, várhatóan ez aktualizálva lesz. Az egyeztetésen vizsgálták azt is, lehetséges lenne-e a 

szolgáltatás időtartamának módosításával díjcsökkentést elérni, a szolgáltató képviselője felhívta a 

figyelmet arra, hogy ha 16 óra helyett később kezdenék az ügyeletet, az jogszabályt sértene. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, kíváncsi lesz, ennek a változásnak milyen következményei 

lesznek. Kérte, aki az előterjesztéssel és a helyben kiosztott kiegészítéssel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

kiegészített előterjesztésről.  

 

A bizottság a kiegészített előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

146/2022. (XII. 13.) határozata 

a „Döntés a 2023. évi központi orvosi ügyeleti szolgáltatásról” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a 2023. évi központi orvosi ügyeleti szolgáltatásról” című előterjesztést a 

helyben kiosztott kiegészítéssel. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 
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Tájékoztató a 2023. évi általános intézményi és közvilágítási célú villamos energia adásvételi 

szerződésekről 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

147/2022. (XII. 13.) határozata 

a „Tájékoztató a 2023. évi általános intézményi és közvilágítási célú villamos energia 

adásvételi szerződésekről” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a 2023. évi általános intézményi és közvilágítási célú villamos energia 

adásvételi szerződésekről” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

A Képviselő-testület 2023. évi munkaterve 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

148/2022. (XII. 13.) határozata 

„A Képviselő-testület 2023. évi munkaterve” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „A Képviselő-testület 2023. évi munkaterve” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Kontschán Flórián Jenő elnök a bizottság nyílt ülését 17 óra 50 

perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 

 Kontschán Flórián Jenő 

 elnök bizottsági tag 


